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4. Výsledky hlasování na úrovni jednotlivých členů AS 
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Přítomni   
 
Členové AS senátoři uvedení v prezenční listině a v tabulce účasti, která tvoří přílohu č. 1 

tohoto zápisu; 
                 při zahájení zasedání AS bylo přítomno 33 členů AS; 
                    celkem se zasedání zúčastnilo 35 členů AS 
 
Zvaní hosté       prof. JUDr. Radim Polčák, Ph.D., prorektor pro rozvoj, legislativu a informační               
 technologie, statutární zástupce rektora 
 Mgr. Marta Valešová, MBA, kvestorka 

prof. RNDr. Šárka Pospíšilová, Ph.D., prorektorka pro výzkum a doktorské 
studium  
Ing. Monika Jandová, Ph.D., prorektorka pro personální politiku, celoživotní 
vzdělávání a udržitelnost 
Mgr. Jana Fialová, Ph.D., prorektorka pro záležitosti studentů a vnější vztahy 
prof. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D.; děkan PřF 
Ing. Dagmar Vágnerová Linnertová, Ph.D., navržená jednatelka MUNI 
Ventures, s.r.o. 
 
 
 
 
 

Další členové akademické obce a veřejnost 
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Definice používaných zkratek  
 
AS  Akademický senát Masarykovy univerzity,  

v kombinaci se zkratkou fakulty akademický senát dané fakulty 
ČKR Česká konference rektorů  
ČVUT České vysoké učení technické v Praze 
EK Ekonomická komise Akademického senátu MU   
EKV Etická komise pro výzkum Masarykovy univerzity 
ESF Ekonomicko-správní fakulta Masarykovy univerzity  
FaF Farmaceutická fakulta Masarykovy univerzity 
FF Filozofická fakulta Masarykovy univerzity  
FI Fakulta informatiky Masarykovy univerzity   
FSS Fakulta sociálních studií Masarykovy univerzity  
FSpS Fakulta sportovních studií Masarykovy univerzit y 
HS Hospodářské středisko 
INET Ekonomicko-správní informační systém MU  
IS Informační systém Masarykovy univerzity   
JŘ Jednací řád Akademického senátu Masarykovy univerzity  
KAP Komora akademických pracovníků Akademického senátu MU  
LF Lékařská fakulta Masarykovy univerzity 
LK Legislativní komise Akademického senátu MU 
MU Masarykova univerzita  
MŠMT   Ministerstvo školství, mládeže a tělovýchovy  
MZ Ministerstvo zdravotnictví  
NAÚ Národní akreditační úřad pro vysoké školství  
PdF Pedagogická fakulta Masarykovy univerzity  
PrF Právnická fakulta Masarykovy univerzity  
PřF Přírodovědecká fakulta Masarykovy univerzity  
RMU Rektorát Masarykovy univerzity  
RVH Rada pro vnitřní hodnocení Masarykovy univerzity 
RVŠ  Rada vysokých škol  
SK  Studentská komora Akademického senátu MU  
SR Správní rada Masarykovy univerzity  
TSP  Test studijních předpokladů 
UKB Univerzitní kampus v Bohunicích  
VMK Volební a mandátová komise Akademického senátu MU  
VR Vědecká rada Masarykovy univerzity  
VŠ Vysoká škola 
ZVŠ  Zákon o vysokých školách  

1. Zahájení  
Jednání zahájil předseda AS Josef Menšík. Uvítal na zasedání všechny přítomné 
a konstatoval usnášeníschopnost AS. Ze zasedání se omluvili senátoři a senátorky prof. 
prof. RNDr. Ivana Černá, CSc, prof. RNDr. Michal Kozubek, Ph.D., prof. MUDr.   Ondřej 
Ludka, Ph.D., FESC; prof. RNDr. Jan Slovák, DrSc., prof. Ivan Foletti, MA, Docteur ès 
Lettres, Docent in Church History, Jakub Okruhlica, Mgr. Tomáš Brom, prof. PhDr. Karel 
Pančocha, Ph.D., M.Sc., doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D., Mgr. David Košatka, Mgr. 
Štěpán Čada, Mgr. Adéla Lamaczová; Mgr. Josef Kraus, Ph.D. 
 
Předseda AS pověřil pořízením zápisu ze zasedání Mgr. Anitu Dobešovou, právničku 
RMU.  

 
Diskuse 
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(zápis je v tomto i v dalších bodech zjednodušenou a zkrácenou verzí diskuse, nejedná se 
o doslovný přepis) 

 
Hlasování o programu zasedání 

Počet přítomných členů AS byl v době hlasování 33. 
Pro:                    33 
Proti:              0 
Zdrželi se:           0 
 
Návrh programu zasedání byl schválen (viz program). 

2. Informace o změnách členství v AS MU 
Předseda AS předal senátorce Šandorové osvědčení a poblahopřál jí ke zvolení do AS 
MU. Zároveň konstatoval, že Mgr. Sedláček ukončil své studium a není tedy již členem AS 
MU.  
 
Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se do diskuse nepřihlásil. 

3. Kontrola úkolů 

Předseda AS konstatoval, že v současné době žádné úkoly nejsou stanoveny.  
 
Diskuse 
Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se do diskuse nepřihlásil. 

4. Zpráva rektora 

Prorektor Polčák v zastoupení rektora představil důležité události, které se konaly uvnitř 
a navenek MU. Z událostí, které se konaly uvnitř MU připomněl dne 31.01. konání 105. 
výročí založení MU s předáváním cen za účasti Symfonického orchestru MU. Informoval 
o dokončení evaluací fakult a vysokoškolských ústavů. Výstupy byly povzbudivé a jsou 
případně k nahlédnutí. Následovalo jednání VR MU, Kolegia rektora, RVH, 
Bezpečnostního a krizového výboru a dalších. Podotkl, že reakce na novou bezpečnostní 
situaci je stále v procesu, bylo vypsáno výběrové řízení na nového krizového manažera. 
Stále probíhá komunikace s bezpečnostními složkami. Ujistil, že získaná doporučení jsou 
reflektována, a to například v projektových návrzích, které jsou aktuálně rozpracovány. 
Konstatoval, že nejpodstatnější budou pravděpodobně investice do bezpečnostních 
opatření, jelikož z doporučení vyplývá, že v okamžité reakci na obdobnou extrémní a 
mimořádnou situaci je vhodné mít budovy vhodně přizpůsobeny. Dále probíhá zmapovaní 
budov ve spolupráci s Policií ČR a vytváření zásahových karet, které budou reflektovat 
potřeby při zásahu při takových mimořádných situacích. Byl zprovozněn další nástroj 
krizové komunikace, kterým jsou vedle e-mailu rovněž sms zprávy. Rovněž byly nastaveny 
mechanismy vnitřní komunikace pro obdobné případy, nicméně doufá, že nic takového 
nikdy nenastane, ale je dobré být připraven. Dne 12.02. proběhlo jednání s SK k novému 
znění Studijního a zkušebního řádu. Dodal, že ve fázi vypořádávání připomínek jsou kromě 
zmíněného rovněž Řád kvality a Řád celoživotní vzdělávání MU a Řád rigorózního řízení. 
Poděkoval členkám a členům AS, kteří se účastní čtení předpisů a s tím souvisejícího 
vyhledávání technických nedostatků. Dodal, že obsahově jsou tedy předpisy totožné 
s obsahem projednaným na nejrůznějších předcházejících fórech MU, doplněn byl 
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technický aspekt, tak aby předpisy měly vhodnou formu a legislativní kulturu.  Bude 
následovat jednání Legislativní rady MU. Byl by rád, aby předpisy byly předloženy 
k projednání na příštím zasedání AS.  
Z událostí, které se odehrály vně MU připomněl dne 29.01. jednání Asociace výzkumných 
univerzit ČR a následující děn slavnostní předávání Cen města Brna. Dne 31.01. se rektor 
zúčastnil předávání vysvědčení na Gymnáziu Vídeňská. 15.02. proběhlo zasedání pléna 
ČKR. Dále informoval, že minulý týden proběhlo zajímavé jednání, které inicioval Generální 
štáb Armády ČR s vysokými školami, zejména těmi technickými, nicméně přizvána byla i 
MU. Tématem byla spolupráce na bezpečnostních a obranných tématech ve výzkumu 
Představitelé Generálního štábu Armády ČR formulovali poptávku, která vede především 
k technickým oborům, nicméně i na MU probíhá výzkum v technických oborech a poptávka 
se rovněž částečně modifikuje do společenských a humanitních věd. Uvedl, že do 
obranného výzkumu se ročně investuje přibližně 320 milionu korun ročně. Pilotní projekt 
pro další typ spolupráce z hlediska systémového působí velmi slibně, nicméně z finančního 
hlediska nepanovalo velké nadšení z plánovaného finančního objemu. Konstatoval, že je 
důležité, že započala komunikace mezi Armádou ČR a univerzitami. Doplnil, že na MU již 
probíhá bezpečnostní a obranný výzkum, především v podobě vývoje technologií a 
postupů důležitých pro odolnost a obranu ČR. Dodal, že z jednání mohou vyplynout velmi 
zajímavé možnosti, na které by MU velmi ráda reagovala. Připomněl, že na MU existuje 
pracovní skupina rektora pro bezpečnostní studium a bezpečnostní výzkum, jejímž 
předsedou je prof. Mareš z FSS a jsou zde zastoupeny všechny fakulty a ústavy. Toto tedy 
bude hlavní platforma, kterou vedení MU využije ke komunikaci dané poptávky. Doplnil, že 
pro MU je přirozeným partnerem Univerzita Obrany, kde už se první aktivity ve vzájemné 
spolupráci realizují. Poptávka je napříč obory – od medicíny, přes přírodní vědy po sociálně 
– vědní a ekonomické obory jako právo, oblast kyberbezpečnosti a další. Závěrem dodal, 
že z jednání vnímá velkou devizu MU v tom, že disponuje větší schopností kombinovat 
různé obory do výsledného produktu, který bude kompaktní a schopný řešit komplexní 
problém jednotně. A přesně takto poptávka vypadá, tedy nikoliv jednotlivé dílčí projekty, 
ale kompletní řešení problému. 
Z událostí, které se budou konat, pozval na Masarykovy dny 11.-12.3., na webových 
stránkách je i kompletní program.  

 
Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se do diskuse nepřihlásil. 

5. Realizace záměru založení MUNI Ventures 
Předseda AS bod uvedl: 
• Předložil rektor v termínu stanoveném JŘ;  
• AS se vyjadřuje podle § 9 odst. 2 písm. c) zákona o vysokých školách;  
• Nadpoloviční většina přítomných;  

 
Prorektor Polčák uvedl, že bod není navržen jako schválení záměru, ke kterému již došlo, 
ale jako realizace záměru, což je dáno tím, že v době schválení koncepce nebyly zahrnuty 
zakládající dokumenty, neboť toto bylo stále v řešení. Nyní došlo ve spolupráci vedení MU, 
AS, fakult a ústavů k vygenerování obsazení statutárních orgánů a dále byl stanoven 
mechanismus, kterým se bude obsazovat poradní orgán jednatele. Toto bylo vloženo do 
zakladatelských dokumentů, které je nyní zapotřebí schválit ze strany AS. Uvedl, že kroky 
nebylo možné spojit, neboť nejdříve bylo nutné schválit záměr, aby bylo následně možné 
započít jednání o obsazení. Doplnil, že jak nevržená jednatelka, tak prorektorka Jandová 
jsou připraveny poskytnou bližší informace. 
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Diskuse 
Předseda KAP v zastoupení omluveného senátora J. Slováka přednesl jeho stanovisko. 
Citoval, že založení MUNI Ventures, s.r.o. již bylo schváleno AS na zasedání 05. června 
2023 usnesením ve stejném znění jako je navrženo dnes. O to více si cení kroku pana 
rektora, kterým informuje AS o personálních záležitostech MUNI Ventures, s.r.o. a dává 
k náhledu již konkrétní znění zakladatelské listiny. Je mu velice líto, že se nemůže 
zúčastnit jednání osobně. Založení MUNI Ventures, s.r.o. považuje za zásadní a velmi 
dobrý krok, který se snaží dlouhodobě podporovat. V uplynulém měsíci měl možnost 
detailně probrat formální i neformální kroky MU při pracovních schůzkám s panem 
rektorem, prorektorem Polčákem, paní prorektorkou Jandovou, s ředitelkou 
Janouškovcovou a v neposlední řadě s navrženou jednatelkou Ing. Vágnerovou 
Linnertovou. Po těchto diskusích je přesvědčen, že další kroky vedoucí k založení MUNI 
Ventures, s.r.o. jsou velmi dobře připraveny, a to jak věcně, tak i personálně. Je 
přesvědčen, že by usnesení mělo být přijato tak, jak je navrženo. Senátor D. Jirků položil 
dotaz navržené jednatelce, zdůvodnil, že vzhledem k tomu, že předmětem schvalování je 
především osoba jednatelky, zajímá se, zda má účast v jiných právnických osobách, či je 
členkou orgánů v těchto právnických osobách. Navržená jednatelka D. Linnertová 
uvedla, že žádný podíl nemá. Zmínila, že je předsedkyní AS ESF. Dodala, že se dlouze 
projednávalo, zda by případně mohlo dojít ke střetu zájmů a bylo konstatováno, že nikoliv, 
jelikož v AS ESF probíhají jednání pouze v mezích zákona a jiný střet zájmu nemá. 
Senátor V. Kudrle se zeptal na vývoj v této věci za poslední půl rok. Prorektor Polčák 
stručně zrekapituloval, že šlo o obsazení funkce jednatele a členů dozorčí rady. Vedení 
MU si vyžádalo doporučení od fakult, vysokoškolských ústavů a AS a o těchto 
doporučeních se následně jednalo. Souběžně probíhala také jednání o funkcích poradního 
orgánu jednatele. Senátor V. Kudrle se ujistil, zda dosavadní jednání se společnostmi 
tedy probíhala dle starých schémat. Prorektor Polčák uvedl, že do vztahů, které ve vztahu 
k MU již existují MUNI Ventures, s.r.o. prozatím nevstupovala, jelikož se čeká na její 
založení. Nicméně nelze předpokládat, že MUNI Ventures, s.r.o. převezme správu nad 
majetkovými podíly ve všech společnostech, neboť v některých případech toto není 
vzhledem k daňovým souvislostem možné. Předpokládá se, že především nové spin-off 
společnosti již bude zakládat MUNI Ventures, s.r.o. Avizoval, že MUNI Ventures, s.r.o.  by 
mělo vstoupit do společnosti s formou Societas Europaea, a to společně s Univerzitou 
Karlovou a ČVUT. Toto si vyžádalo Ministerstvo průmyslu a obchodu ČR v rámci projektu 
na založení investičního fondu, který bude financován z Evropského investičního fondu a 
Národního plánu obnovy. Investiční fond bude mít nezávislou správu, do které univerzity 
nebudou vstupovat, nicméně dohoda je taková, že tato Evropská společnost bude 
vyhledávat investiční příležitosti pro tento fond. Senátor V. Kudrle se zeptal, kdy lze čekat 
první zprávu o činnosti. Předseda AS uvedl, že toto bude předmět projednání na EK i AS 
každý podzim, kdy se projednávají všechny majetkové podíly, tedy po jeho založení i tento 
stoprocentní majetkový podíl. Kvestorka doplnila, že průběžná zpráva o činnosti bude AS 
předkládána pravidelně vždy v listopadu.  
Předseda AS ukončil diskusi.  
 
 

Hlasování o Realizaci záměru založení MUNI Ventures 

Počet přítomných členů AS byl v době hlasování 35. 
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Pro                   35 

Proti                 0 

 Zdrželi se         0 

 

Přijaté usnesení:  
Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 2 písm. c) zákona o 
vysokých školách ve znění pozdějších předpisů souhlasí se založením společnosti 
„MUNI Ventures, s.r.o.“ s podílem univerzity formou peněžitého vkladu ve výši 2 000 
000,- Kč do právnické osoby za podmínek právního jednání uvedených v příloze A. 
Návrh zakladatelské listiny. 
 
 
Prorektor Polčák poděkoval za projednání bodu. 
 

6. Volební řád Akademického senátu Přírodovědecké fakulty MU 
Předseda AS bod uvedl: 
• Předložil předseda AS PřF MU v termínu stanoveném JŘ;  
• AS schvaluje dle § 9 odst. 1 písm. b) bod 2 zákona o vysokých školách;  
• Nadpoloviční většina přítomných;  
• Stanovisko LK;  

 
Děkan PřF bod představil s tím, že je předložen jako výsledek interní diskuse ve snaze 
sjednotit fakultní předpisy s těmi univerzitními. V maximální možné míře se podařilo vše 
zapracovat tak, aby volby probíhaly hladce.   
 
Stanovisko LK (přednesla předsedkyně LK, V. Smutná) 
LK doporučuje předpis schválit bez výhrad.  
 
Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se do diskuse nepřihlásil. 
 
Hlasování o Volebním řádu Akademického senátu Přírodovědecké fakulty MU 
Počet přítomných členů AS byl v době hlasování 35. 

Pro:                    34 
Proti:              0 
Zdrželi se:           1 
 
Přijaté usnesení:  

Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) bodu 2 
zákona o vysokých školách schvaluje Volební řád Akademického senátu 
Přírodovědecké fakulty Masarykovy univerzity ve znění, které bylo schváleno AS PřF 
MU dne 12. 2. 2024, a které tvoří přílohu zápisu ze zasedání AS MU. 
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7. Doplnění komisí AS MU 
Předseda AS bod uvedl: 

• Předložila předsedkyně SK AS MU v termínu stanoveném JŘ;  
• Nadpoloviční většina přítomných; 

 
Předseda AS představil dva kandidáty - Mgr. Natálii Antalovou a Mgr. Ondřeje Nováčka. 
 
Předseda AS zahájil diskusi. Nikdo se do diskuse nepřihlásil. 
 
Hlasování o Doplnění komisí 

Počet přítomných členů AS byl v době hlasování 35. 

Pro:                    32 

Proti:              0 

Zdrželi se:           3 

 

Přijaté usnesení:  

Akademický senát Masarykovy univerzity volí členem/členkou Volební a mandátové 
komise AS MU 

• Mgr. Natálii Antalovou 

• Mgr. Ondřeje Nováčka 
 
 
Předseda AS poblahopřál nově zvoleným členům VaMK a poděkoval za pomoc s realizací 
voleb. 

8. Různé 
A. Jednání LK a projednávání předpisů předložených po lhůtě 

Předsedkyně LK uvedla, že s ohledem na blížící se státní svátky související s 
Velikonocemi bude LK jednat o dva týdny dříve, tj. 25.03.2024. 
Dále uvedla, že proběhlo jednání o režimu projednání předpisů předložených AS po 
předkládací lhůtě. Tématem také bylo, zda má LK takový návrh projednávat i ve chvíli kdy 
se jedná o jediný legislativní bod daného zasedání a již delší dobu existuje předpoklad, že 
se jednání LK nebude konat. LK se usnesla, že postup bude následující. LK projedná 
předpis předložený po překládací lhůtě za předpokladu, že se bude scházet za účelem 
projednání jiného řádně předloženého předpisu. A zároveň, že k projednání tohoto bodu 
dojde nejpozději v 19. hodin. Připomněla, že i v případě, kdy předpis není projednán LK, 
nebrání tato skutečnost, jeho projednání na AS. Předseda AS informoval, že on sám v AS 
předkládá takto předložené body k projednání, nicméně dle jednacího řádu, lze hlasováním 
rozhodnout, že bod projednán nebude. Prozatím k tomuto nikdy nedošlo, nicméně tato 
možnost existuje.  
 

B. Výstupy z projektu Podpora zvýšení participace studentů vysokých škol a rozvoj 
jejich odborných dovedností a kompetencí a změna předsedy AS ČVUT 
Senátor D. Solak poreferoval o projektu probíhajícím v uplynulém roce ve spolupráci MU 
a Vysokého učení technického v Brně s názvem Podpora zvýšení participace studentů 
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vysokých škol a rozvoj jejich odborných dovedností a kompetencí. Z projektu vznikla celá 
řada výstupů, z nichž kromě příručky pro studenty zajímající se o akademickou 
samosprávu, zejména z legislativního a ekonomického hlediska, vzniklo také minutu a půl 
trvající video, které je ke shlédnutí jak na sociálních sítích MU, tak na platformě YouTube. 
Bude rád, pokud se materiály využijí na dnech otevřených dveří jednotlivých fakult či 
Prvákovinách a dalších akcích, kde se studenti seznamuji s fungováním vysokoškolského 
systému. Informoval, že video již bylo sdíleno i s jinými vysokými školami a je využíváno 
například ve výuce či jako součást propagačních materiálů. Byl by rád za další šíření a 
využití výstupů, doplnil, že za tímto účelem bude společně s hlavní řešitelkou projektu 
proděkankou Jurníkovou kontaktovat jednotlivé proděkany pro vnější vztahy.   
Dále v návaznosti na poslední jednání AS, informoval o dění na ČVUT, kde k 31.01.2024 
došlo ke změně předsedy Akademického senátu, kdy byla zvolena členka Studentské 
komory. Vyzval k zamyšlení se nad současnou úpravou volby předsedy AS ve vztahu 
k tomu, kdo na tuto pozice může kandidovat. Připojil úvahu, zdali nemá MU vůči partnerům 
z Asociace výzkumných univerzit v této oblasti, co dohánět. 
 

C. Zpráva k dotazu senátora Folettiho k nostrifikacím  
Prorektor Bulant uvedl, že má k dispozici zprávu k nostrifikacím, související s dotazem 
senátora I. Folettiho z minulého zasedání. Nicméně vzhledem k jeho omluvě na 
probíhajícím zasedání, ponechal její představení na následující jednání.   

 
D. Závěrečné slovo prorektora 

Prorektor Polčák poděkoval za jednání.  
 

 
Nejbližší řádné zasedání Akademického senátu MU bylo svoláno na 08. dubna 2024.  
 
Na závěr předseda AS poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání v 15:40 hod. 
 

Zapsala: Mgr. Anita Dobešová, právnička RMU.  
 
Text schválil: Mgr. Josef Menšík, Ph.D., předseda AS, dne 19.03.2024. 
 
Zápis zveřejněn po sedmidenní lhůtě na uplatnění připomínek členů AS dne 29.03.2024. 
 
 
…………………………………………. 
Mgr. Josef Menšík, Ph.D. 



 

 

Příloha č. 1 
 

PREZENČNÍ LISTINA 
Zasedání Akademického senátu MU dne 04.03.2024 

Komora akademických pracovníků 
  

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta   

1 prof. JUDr. Josef Bejček, CSc. X  

2 prof. JUDr. Filip Křepelka, Ph.D. X  

3 JUDr. Veronika Smutná, Ph.D. X  

Lékařská fakulta   

4 prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D. X  

5 prof. MUDr. Ondřej Ludka, Ph.D., FESC  X 

6 doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D.   X 

Přírodovědecká fakulta   

7 RNDr. Milan Baláž, Ph.D. X  

8 prof. RNDr. Jan Slovák, DrSc.  X 

9 prof. Mgr. Vít Kudrle, Ph.D. X  

Filozofická fakulta   

10 doc. PhDr. David Zbíral, Ph.D. X  

11 doc. Mgr. Petr Novotný, Ph.D. X  
12 prof. Ivan Foletti, MA, Docteur ès Lettres, 
Docent in Church History  X 

Pedagogická fakulta   

13 prof. PhDr. Karel Pančocha, Ph.D., M.Sc.  X 

14 Mgr. et Mgr. Markéta Košatková, Ph.D. X  

15 Mgr. Martin Vrubel, Ph.D.  X 

Ekonomicko-správní fakulta   

16 doc. Mgr. Maria Králová, Ph.D.   X 



 

 

17 Mgr. Josef Menšík, Ph.D. – předseda AS  X  

18 doc. Ing. Vladimír Hyánek, Ph.D. X  

Fakulta informatiky   

19 prof. RNDr. Ivana Černá, CSc.  X 

20 prof. RNDr. Michal Kozubek, Ph.D.  X 

  21 doc. RNDr. Vlastislav Dohnal, Ph.D. X  

Fakulta sociálních studií   

22 PhDr. Markéta Horáková, Ph.D. X  

23 Mgr. Josef Kraus, Ph.D.  X 

24 doc. PhDr. Tomáš Vlček, Ph.D. X  

Fakulta sportovních studií   

25 Mgr. Tomáš Vencúrik, Ph.D. X  

26 doc. Mgr. Jiří Nykodým, Ph.D. X  

  27 Mgr. Tereza Králová, Ph.D. X  

Farmaceutická fakulta    

28 doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D. X  

29 PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. X  

30 Mgr. Adéla Lamaczová  X 

Vysokoškolské ústavy   

31 doc. Mgr. Karel Kubíček, PhD. X  

32 Mgr. Gabriel Demo, Ph.D.  X 

33 PhDr. Renata Prucklová X  
  
 
  
   



 

 

PREZENČNÍ LISTINA 
Zasedání Akademického senátu MU dne 04.03.2024 

Studentská komora 
 

  Přítomen Nepřítomen 

Právnická fakulta   

34 Mgr. Damir Solak X  

35 Karolína Šandorová X  

Lékařská fakulta   

36 Mgr. Natália Antalová – předsedkyně SK X  

37 Adam Wechsler X  

Přírodovědecká fakulta   

38 Mgr. David Novák X  

  39 Mgr. Štěpán Čada  X  

  40 Mgr. Tomáš Brom  X 

Filozofická fakulta   

  41 Mgr. Kateřina Holíková X  

42 Mgr. Ondřej Nováček X  

Pedagogická fakulta   

43 Karel Frnka  X 

44 Mgr. David Košatka   X 

Ekonomicko-správní fakulta   

45 Jakub Okruhlica  X 

46 Bc. Jiří Procházka X  

47 Jakub Capák X  

Fakulta informatiky   

  48 Mgr. Pavel Novák  X 

49 Bc. Jakub Šárník X  



 

 

Fakulta sociálních studií   

50 Mgr. Daniel Jirků  X  

51 Bc. Tomáš Vojtíšek X  

Fakulta sportovních studií   

52 Mgr. Adam Kyselica X  

  53    

Farmaceutická fakulta   

54 PharmDr. Tomáš Bílik  X  

55 Mgr. Jaroslava Jamrichová X  
  
  
 
  



 

 

Příloha č. 2 
PŘIJATÁ USNESENÍ 

Zasedání Akademického senátu MU dne 04.03.2024 
 

1. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 2 písm. c) zákona o vyso-
kých školách ve znění pozdějších předpisů souhlasí se založením společnosti „MUNI Ven-
tures, s.r.o.“ s podílem univerzity formou peněžitého vkladu ve výši 2 000 000,- Kč do práv-
nické osoby za podmínek právního jednání uvedených v příloze A. Návrh zakladatelské 
listiny. 
 

2. Akademický senát Masarykovy univerzity v souladu s § 9 odst. 1 písm. b) bodu 2 zákona o 
vysokých školách schvaluje Volební řád Akademického senátu Přírodovědecké fakulty Ma-
sarykovy univerzity ve znění, které bylo schváleno AS PřF MU dne 12. 2. 2024 a které tvoří 
přílohu zápisu ze zasedání AS MU. 
 

3. Akademický senát Masarykovy univerzity volí členem/členkou Volební a mandátové komise 
AS MU: Mgr. Natálii Antalovou, Mgr. Ondřeje Nováčka 
 

 
 
 
  



 

 

Příloha č. 3 
PŘEKLAD USNESENÍ DO ANGLICKÉHO JAZYKA 

Zasedání Akademického senátu MU dne 04.03.2024 
 
 

NOTE: The official language of the Academic Senate of Masaryk University is Czech.  
The following translation is for informational purposes only. 
 
 

Accepted Resolutions of the 276th Meeting of Masaryk University Academic Senate  
held on March 04, 2024 

 
1. The Academic Senate of Masaryk University, in accordance with Section 9(2)(c) of the 

Higher Education Act as amended, agrees to the establishment of the company "MUNI 
Ventures s.r.o." with a share of the University in the form of a monetary contribution of CZK 2 
000 000,- to the legal entity, under the conditions of the legal action set out in Annex A. Draft 
of the deed of incorporation. 

 
2. The Academic Senate of Masaryk University, in accordance with Section 9(1)(b)(2) of the 

Higher Education Act, approves the Election Rules of the Academic Senate of the Faculty of 
Science of Masaryk University, which was approved by the AS PřF MU on 12th February 
2024, in the wording attached to the minutes of the AS MU meeting. 
 

3. The Academic Senate of Masaryk University elects members of the AS MU Election and 
Mandate Committee Mgr. Natália Antalová and Mgr. Ondřej Nováček. 
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